
 

     

 

Αθήνα, 28 Αυγούστου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Υγείας   

Θέμα: «Κλινική κορονοϊού του Νοσοκομείου ΑΧΕΠΑ» 

 

Το γεγονός πως 14 εργαζόμενοι του Νοσοκομείου ΑΧΕΠΑ βρέθηκαν θετικοί στον 

κορονοϊό και 35 συνολικά εργαζόμενοι τέθηκαν σε καραντίνα έχει προκαλέσει μεγάλα 

προβλήματα στο Νοσοκομείο καθώς, ουσιαστικά, έχει μπει σε καραντίνα η κλινική 

κορονοϊού του ιδρύματος, μιας και τώρα οι ανάγκες καλύπτονται από το ελλιπέστατο 

προσωπικό άλλων τμημάτων, μεγάλο μέρος του οποίου είναι έκτακτοι και σε ελάχιστο 

χρονικό διάστημα απολύεται. 

 

Παράλληλα, συνεχίζονται οι μετακινήσεις προσωπικού προς την κεντρική υπηρεσία της 

ΥΠΕ και σε Κέντρα Υγείας, αποδυναμώνοντας το ΑΧΕΠΑ που είναι νοσοκομείο Αναφοράς 

για κορονοϊό. 

 

Κατόπιν των παραπάνω,  

Ερωτάται ο κ Υπουργός: 

1. Ποιες πρωτοβουλίες ενίσχυσης του ΑΧΕΠΑ και της κλινικής κορονοϊού αυτού 

προτίθεται να λάβει; 

2. Εξετάζεται το ενδεχόμενο να σταματήσουν οι μετακινήσεις προσωπικού που το 

αποδυναμώνουν;  

Η ερωτώσα βουλευτής 
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